
OBEC KRÁĽOVCE-KRNIŠOV 

Obecný úrad Kráľovce - Krnišov, 962 65  Hontianske Nemce  

 
 

Číslo:                                                                             Kráľovce - Krnišov dňa  24.1.2025   

 

 

Z Á P I S N I C A 
 

 
 

napísaná v priebehu 1. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva , konaného dňa  24.1.2025 

v kancelárii Obecného úradu v časti Krnišov so začiatkom o 18.30 hod.  
 

Prítomní:                                                                            prítomný 
Poslanci Obecného zastupiteľstva:  Marek Forgáč......................................................................... 
 prítomná 

Darina Forgáčová, Ing........................................................... 

                                           prítomný 
Jozef Olšiak ............................................................................ 

                                                             prítomná                               
                                                           Alena Petrášová ...................................................................... 
 prítomný 

Peter Slosiarik......................................................................... 
  

Ospravedlnení poslanci:  .................................................................................................................... 

 

Neospravedlnení poslanci: 

............................................................................................................................................................ 

                                   Ján Petráš, Helena Petrášová   

Ostatní prítomní: 

.............................................................................................................................................................. 

.............................................................................................................................................................. 

.............................................................................................................................................................. 

 

         Predsedajúca oznámila, že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v stanovenej lehote 

a že všetci poslanci obecného zastupiteľstva boli na toto písomne včas pozvaní. Ďalej 

konštatuje, že z celkového počtu 5 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní 5  

poslanci, teda zasadnutie obecného zastupiteľstva je v zmysle § 12, odst. (7), zákona SNR 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov, uznášania 

schopné. 
 

Za overovateľov zápisnice menuje 

 

                    Alena Petrášová     Peter Slosiarik    

1. ..........................................................................               2. ........................................................... 

 

 

 

 



P R O G R A M : 

Plánované body : 

 

1. Organizačné záležitosti, kontrola uznesení  

2. Plán práce a činnosti komisií na rok 2025 

3. Úprava rozpočtu 

4. Informácie starostky 

5. Diskusia - rôzne 

6. Záver 

        

 

Prvé riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v r. 2025, ( ďalej len OZ ) otvorila 

privítaním poslancov starostka obce Miroslava Balková, ( ďalej len predsedajúca ). 

Konštatovala, že OZ je uznášania schopné, nakoľko sú prítomní piati poslanci. Za 

zapisovateľku určila p. Ing. Darinu Forgáčovú. Kontrolórka obce a účtovníčka obce sa 

ospravedlnili. 

Overovateľmi zápisnice menovala poslancov: Alenu Petrášovú a Petra Slosiarika. 

 

Predsedajúca dala  hlasovať o navrhovanom programe 

Hlasovanie : Za : 5, proti : 0, zdržal sa : 0 

Rokovanie sa riadilo predloženým programom 

 

 

Bod č.1 Organizačné záležitosti a kontrola uznesení. Predsedajúca oboznámila 

prítomných poslancov s plnením prijatých uznesení z minulého zasadnutia OZ. Rozdala 

prítomným nástenné kalendáre na rok 2025, na ktorých je farebne vyznačené, kedy bude vývoz 

KO, plastov, atď, a ktoré obdržia aj občania do svojich domácností. Prijaté uznesenia boli 

naplnené, alebo sa priebežne plnia. Poslanci k tomuto bodu nemali pripomienky.  
 
 

  Bod č. 2  Plán práce a činnosti komisií na rok 2025 

 

Plán práce a činnosti komisií na rok 2025 predkladala predsedajúca. Do plánu práce zahrnula:  

 

Do plánu činnosti komisií, konkrétne kultúrnej komisie navrhla, aby akcie kultúrne a športové 

akcie ostali v podobnom režime ako v predchádzajúcich rokoch: január - pingpongový turnaj  

február - fašiangový večierok, máj - stavanie mája, jún - volejbalový turnaj obcí Mikroregiónu 

Južné Sitno, júl alebo august – spoločná aktivita pre deti a starších tzv spájanie generácií, august  

spoločná vatra, október -  stretnutie s občanmi nad 60 rokov, december – vianočná atmosféra. 

OZ prijalo:  

 

 

 
UZNESENIE č. 1/2025 

 

OZ : 2.  berie na vedomie : a) plán práce na rok 2025 

                                              b) plán činností komisií na rok 2025  

 

Hlasovanie : Za : 5, proti : 0, zdržal sa : 0 

 

 



 

 Bod č. 3  Úprava rozpočtu. Predsedajúca oboznámila prítomných so schválením 

dotácie z Environmentálneho fondu na nákup malotraktora s vlečkou vo výške 14 380 €,  

spoluúčasť 1%. Prítomným predložila návrhy rôznych variant traktorov s príslušenstvom od 

spoločnosti AGROMECHANIKA s.r.o. Nové Zámky, prednostne navrhla nákup malotraktora 

s vlečkou a kabínou, na čo je potrebná úprava rozpočtu. Predložila podklady o úprave rozpočtu 

od p. účtovníčky Rievajovej. Navýšenie kapitálových výdavkov o sumu 9 000,00 EUR, v ktorej 

je zahrnutá úhrada DPH+ cena za kabínu a ďalšie úpravy. Poslanci o kúpe intenzívne 

diskutovali. OZ prijalo: 

 

  

UZNESENIE č.2/2025 

 

OZ : 1. schvaľuje:  použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky: nákup 

kabíny na malotraktor (zakúpený z Environmentálneho fondu) a doplatenie pri kúpe tohto 

malotraktora v sume max. do 9 000,00 EUR. 

 

Hlasovanie : Za : 4, proti : 0, zdržal sa : 1 (Forgáč Marek)    

 

 

UZNESENIE č.3/2025 

  

 

OZ: 1. schvaľuje: úpravu rozpočtu obce Kráľovce - Krnišov rozpočtovým opatrením č.1/2025  

 

Hlasovanie : Za : 5, proti : 0, zdržal sa : 0    

 

 
 

Bod č. 9  Informácie starostky. Informovala o prácach na moste Tepličky – práce 

naďalej meškajú, až koncom februára začiatkom marca 2025 bude prebiehať betónovanie 

základov. S IDS BBSK, SAD Zvolen, BBRSC a BBSK sa naďalej rieši zachádzanie autobusov 

do časti Lično aj na základe dotazu občianky Balážovej. Predsedajúca ďalej informovala, že 

naďalej pretrváva susedský spor medzi obyvateľmi č.d.29 a 30 a bude riešený 

v občianskoprávnom konaní. V časti obce Kráľovce došlo k nárazu autobusu do elektrického 

stĺpu, čím došlo k poškodeniu elektrického vedenia a následne bola prerušená dodávka 

elektrického prúdu. Pred kostolom došlo k poškodeniu lavičky pri cúvaní, vodič zabezpečí 

kúpu novej. V rámci tohto bodu oznámila, že kontrolórka Ing. Oláhová prisľúbila, že zabezpečí  

chýbajúce doklady od bývalej účtovníčky Mgr. Kalinovej. Pri vyúčtovaní za elektrinu za 

obecné budovy sa eviduje nedoplatok v KD, za ostatné budovy je preplatok, vyúčtovanie za 

vodu ešte nie je doručené. 

 

 

UZNESENIE č.4/2025 

 

 

OZ :  2. berie na vedomie: informácie starostky obce  

 

Hlasovanie : Za : 5, proti : 0, zdržal sa : 0 

 



 

Bod č.  11  Diskusia - rôzne. V rámci tohto bodu poslanci prerokovali rôzne témy a 

plánované podujatia na rok 2025. Jednotlivé podujatia budú riešené v rámci stretnutí kultúrnej 

komisie. Poslankyňa Forgáčová podala návrh, aby pouličné osvetlenie bolo prestavené podľa 

aktuálneho času a pripomenula aj opravu priepustov na ceste do starého cintorína v časti 

Kráľovce. Poslanec Forgáč vyjadril nespokojnosť s vývozom zeleného odpadu a popola od 

občanov na verejné priestranstvá najmä v okolí KD a potoka pri KD  

 

 

UZNESENIE č. 5/2025 

 
 

OZ: 3. ukladá : a) OcÚ a členom komisie pre kultúru, šport a prácu s mládežou zabezpečiť 

                               plánované podujatia. 

     b) OcÚ a starostke upozorniť občanov, aby nevyvážali odpad na verejné  

                               priestranstvá okrem miest, ktoré sú na to určené  

   c) OcÚ a starostke zistiť, aké by boli možnosti opravy priepustov na ceste do  

       starého cintorína   

 

Hlasovanie : Za : 5, proti : 0, zdržal sa : 0                     

 
 

 

 

Po skončení programu predsedajúca poďakovala poslancom a prítomným za účasť a aktívny 

prístup.  Rokovanie OZ ukončila. 

 

Zapísala : Ing. Darina Forgáčová 

Dňa: 24.1.2025 

 

 

                          Miroslava Balková  

                                                                                                                      starostka obce 


